
Till 'Karl-Gustaf Eklund' 

Från: Egon Bergman (eg.bergman@telia.com) 

Skickat: den 7 december 2011 10:59:46 

Till: 'Karl-Gustaf Eklund' (kage.eklund.kvistofta@hotmail.com) 

Hej Karl-Gustav 

Tack för senast, det var både intressant och trevligt att ta del av presentationer och diskussioner. Jag 
vill bara förtydliga det jag försökte säga på mötet angående våra försök att skapa ”cirkulation”i 
båthamnen för att undvika bl.a. anhopning av tång. Jag kanske var lite otydligt men det är så att vi 
dels öppnat upp med ett rör en bit ut på bryggan med påföljd att även sand drogs med och minskade 
vattendjupet inne i hamnen för att efter ett tag helt täppas igen. Efter denna erfarenhet stängde vi 
denna öppning. Min fråga var alltså om det fanns någon kompetens i kommunen eller om någon 
kände till var ev. expertis på den typen av frågor kunde finnas. Jag uppfattade det som att det inte 
fanns den typen av kunskap inom kommunen. 

Ja det var bara ett förtydligande för ordningens skull. 

Med vänliga hälsningar 

Egon  
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